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summary

Tourism publicity is considered as one of the most important and
current worldwide topics due to its contribution in the prosperity of
countries and the support of their economies. we tried throughout
this study to figure out the most relevant and efficient way towards
tourism publicity’s advancement.

We thus designed an advertising flash to achieve this due to it being
considered as an extremely effective way. The latter is targeted
towards all societal groups despite their class or intellectual diversity.
The advertising flash goal is to promote the most prominent desert
areas and make it more influential.

At last, we conclude that tourism publicity plays a huge role in
achieving great international profits reinforcing tourism and
maintaining the competitive spirit to display historical sites and
areas; thus increasing the number of tourists and reinforcing them to
stay longer

keywords

tourism promotion_ a flash of advertising _ desert tourism
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Laile

résumeé

La publicité touristique est considérée comme un des themes les plus
importants dans le développement économique des pays du monde.

Est dans cette étude on a essayé de trouver la voix la plus efficace
pour aboutir a ce but qui consiste au développement de la publicité
touristique du Sahara algérien et son grand impact sur les catégories
méme avec des classes varies éventuellement, on constate que la
publicité touristique joue un grand role dans la réalisations des
profits mondiaux et en plus il consiste a renforcer le tourisme et
maintenir la concurrence de montrer les lieux et augmenter le
nombre de touristes et les motiver a rester plus longtemps et bien
connaitre ce pays.

les mots clés

promotion du tourisme_ un flash publicitaire _ tourisme dans le
désert
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